The Fifteenth Graduate Seminar on China 第十五届国际研究生"当代中国"研讨班

January 9 – 12, 2019 Hong Kong



Organized by:

Universities Service Centre for China Studies and CUHK-Chiang Ching-kuo Foundation Asia-Pacific Centre for Chinese Studies

KEYNOTE LECTURES

Wednesday, January 9, 2019

9:00 am – 10:00 am, Cho Yiu Hall (大学行政楼祖尧堂)

Can Central-Local Relations Be Repaired Twenty-five years after Tax-sharing System Reform?

Christine WONG 黄佩华

4:15 pm – 5:15 pm, Cho Yiu Hall(大学行政楼祖尧堂) The Global Significance of China's Rise Yun-han CHU 朱云汉

Thursday, January 10, 2019

11:00 am - 12:00 pm, USC (中国研究服务中心)

中国基层治理:观察与研究 Shukai ZHAO 赵树凯

PUBLISHING WORKSHOP

Thursday, January 10, 2019

7:00 pm - 8:30 pm, USC (中国研究服务中心)

How to Survive Academia as Early-Career Scholars: Insider Tips on Getting Published (bilingual, English/普通话)
Ying LIN 林颖

DOCUMENTARY SCREENING

Friday, January 11, 2019

7:00 pm – 9:30 pm, Lee Siu Kee Building LT1(LSK LT1 李兆基楼1号演讲厅) 《纺织城》放映会 Yang WANG 王杨

CHAIRS / DISCUSSANTS

Jan KIELY, Centre for China Studies, CUHK

Xiao MA (马啸), School of Government, Peking University

Vivian Jing ZHAN (詹晶), Department of Government and Public Administration, CUHK

Jiangnan ZHU (朱江南), Department of Politics and Public Administration, HKU

Carlos Wing-Hung LO (卢永鸿), Department of Government and Public Administration, CUHK

Lianjiang LI (李连江), Department of Government and Public Administration, CUHK

Daniel LYNCH, Department of Asian and International Studies, City University of Hong Kong

Enze HAN (韩恩泽), Department of Politics and Public Administration, HKU

Yongshun CAI (蔡永顺), Division of Social Science, HKUST

Juan CHEN (陈涓), Department of Applied Social Sciences, Hong Kong Polytechnic University

Séverine ARSÈNE, The French Centre for Research on Contemporary China (CEFC)

Ji Yeon HONG (洪知延), Institute for Emerging Market Studies, HKUST

Minhua LING (凌旻华), Centre for China Studies, CUHK

PROGRAMME

PROGRAMME

Conference Venues 会议地点

Cho Yiu Hall Cho Yiu Conference Hall, University Administration Building (大学行政楼祖尧堂)

USC Universities Service Centre for China Studies, 8/F Tin Ka Ping Building

(中国研究服务中心,田家炳楼八楼)

LSK Lee Siu Kee Building (李兆基楼)

Lunch (Jan 9-12, 2019) Luk Ming Room, Benjamin Franklin Centre Staff Canteen

(范克廉楼职员膳堂 鹿鸣厅)

Wednesday, January 9, 2019

(Venue: Cho Yiu Hall 祖尧堂)

8:00 am - 8:30 am

Venue: Cho Yiu Hall

REGISTRATION

8:30 am - 8:45 am

OPENING REMARKS

Chi Yue CHIU 赵志裕

8:45 am - 9:00 am

Group Photo (Outside University Library)

9:00 am - 10:00 am

KEYNOTE LECTURE-1

Christine WONG 黄佩华

Can Central-Local Relations Be Repaired Twenty-five years after Tax-sharing System Reform?

10:00 am - 10:15 am

Tea Break (Cho Yiu Hall)

10:15 am - 12:15 pm PANEL-1

Mao Era

Chair: Jan KIELY

Sanjiao TANG, The University of Auckland

To Buy or not to Buy--Study on Luxury Consumption during the Cultural Revolution in Sichuan

唐三骄, 奥克兰大学

买还是不买—文革期间四川地区贵重商品消费研究

王新,中国科学院大学

1950 年代留美科学家归国后的经济生活 ——以黄葆同和冯之榴夫妇为例

Xin WANG, University of Chinese Academy of Sciences

The Economic Life of American-Trained Chinese Scientists after Returning to China in the 1950s: A

Case Study of the Couple of HUANG Pao-tung and FENG Zhiliu

师义帆, 西蒙弗雷泽大学

从"消遣"到"群众文化": 50 年代初期北京青年的业余时间

Yifan SHI, Simon Fraser University

From Pastime to Mass Culture: Leisure Time of Beijing Youth in the Early 1950s

Yiyang WU, The Chinese University of Hong Kong

Creating the "New Worker"——Worker Sports in the Early PRC Years (1949-1957)

巫依阳,香港中文大学

创造"新工人"——中华人民共和国早期的工人体育活动(1949-1957)

12:15 pm - 2:00 pm

Lunch (Luk Ming Room)

2:00 pm - 4:00 pm PANEL-2

Political Elites

Chair: Xiao MA 马啸, Vivian ZHAN 詹晶

安劭凡,澳门大学

做好党员: 1950 年京郊党训班所见的日常政治

Shaofan AN, University of Macau

To Be A Good Party Member: Everyday Politics Displayed in the Rural Training Class of Beijing

Suburbs (1950)

Dongshu LIU, Syracuse University

Strategic Distributions in Authoritarian Legislature: The Evidence of China

刘冬舒,雪城大学

威权主义国家议会中的策略性分配: 以中国为例

Zhu ZHANG, Tulane University

To Win the Super Rich Over: How the CCP Incorporates Its Private Business Elites?

张珠, 杜兰大学

赢得超级富豪:中共如何融纳私营企业精英?

Qi WANG, University of Macau

How Do Political Factors and Company Ownership Influence the Chinese MNC's Overseas

Performance?

王琦,澳门大学

政治因素和公司所有权如何影响中国跨国公司的海外业绩?

4:00 pm - 4:15 pm

Tea Break (Cho Yiu Hall)

4:15 pm - 5:15 pm

KEYNOTE LECTURE-2

The Global Significance of China's Rise

Yun-han CHU 朱云汉

Session Adjourns

Thursday, January 10, 2019

9:00 am - 10:45 am PANEL-3

CORRUPTION & CONFLICT

Chair: Jiangnan ZHU 朱江南

(Venue: USC 中国研究服务中心)

PROGRAMME

Chris CAROTHERS, Harvard University

Corruption Control in Authoritarian Regimes: A Comparative Study of China, South Korea, and Taiwan

柯睿楷,哈佛大学

威权政府如何控制贪腐:中国、台湾和韩国的比较研究

Zhiyuan ZHANG, The Chinese University of Hong Kong

The Selection Cost of Anti-Corruption Enforcement: Evidence from China

张志原,香港中文大学

反腐败执法的选择成本:来自中国的证据

Erik H. WANG, Princeton University

Frightened Mandarins: The Adverse Effects of Fighting Corruption on Local Bureaucracy

王海骁, 普林斯顿大学

不敢为的官僚: 反腐败对地方官僚制度的不利影响

10:45 am - 11:00 am

Tea Break (USC)

11:00 am - 12:00 pm

KEYNOTE LECTURE-3

中国基层治理:观察与研究

Shukai ZHAO 赵树凯

12:00 pm - 2:00 pm

Lunch (Luk Ming Room)

2:00 pm - 3:45 pm PANEL-4

GOVERNANCE

Chair: Carlos LO 卢永鸿

向淼,浙江大学

策略性合作与程序性制约:司法如何影响地方治理?——基于对 Z 省 H 市 S 区拆迁行政诉讼的研究

Miao XIANG, Zhejiang University

Strategic Cooperation and Procedural Constrains: How does judicature affect local governance?

——Based on the study of the administrative litigation of the demolition in the S district of the H city of Z Province

孙小梅, 中山大学

人才住房与地方政府: 行为逻辑与制度基础

Xiaomei SUN, Sun Yat-Sen University

Talent housing and local government: Behavioral logic and institutional basis

Yongshen LIU, City University of Hong Kong

Fragmented Urban Citizenship and Innovative Local Governance in China: A Case Study in Guangzhou

刘永深,香港城市大学

碎片化的城市公民权利与中国地方治理创新——以广州市为例

3:45 pm - 4:00 pm

Tea Break (USC)

4:00 pm - 6:00 pm PANEL-5

CONTESTATION

Chair: Lianjiang LI 李连江

Xixi ZHANG, University of Montreal

Anti-incinerator campaigns and the right to the city: Three case studies in Mainland China

张曦兮,蒙特利尔大学

反焚烧运动和城市权利:中国大陆的三个案例研究

张龙,香港大学

赔偿金的社会建构——基于 T 市医院医疗纠纷解决的个案研究

Long ZHANG, The University of Hong Kong

The Social Construction of Monetary Compensation: A Case Study Based on the

Resolution of Medical Disputes in T City Hospital

Hedda FLATØ, University of Oslo

Polluted perspectives: Perceived air quality and trust in China's local governments

何美,挪威奥斯陆大学

污染的观点: 感受的空气质量和对中国地方政府的信任

7:00 pm – 8:30 pm Publishing Workshop

Venue: USC 中国研究服务中心

How to Survive Academia as Early-Career Scholars: Insider Tips on Getting Published (bilingual, English/普通话)

Ying LIN 林颖

Chair: Pierre LANDRY

Session Adjourns

(Venue: USC 中国研究服务中心)

Friday, January 11, 2019

9:00 am - 12:00 pm PANEL-6

International Relations

Chair: Daniel LYNCH, Enze HAN 韩恩泽

Hao CHEN, University of Cambridge

The Chinese Communists in the Bandung Conference: Contesting Representational Legitimacy among the Asian-African "Third Force"

陈灏, 剑桥大学

中共在万隆: 在亚非"第三势力"当中争夺正当性

褚廷福,国立中兴大学

"一带一路" 背景下中越贸易探讨

Dinh Phuc CHU, National Chung Hsing University

Discussion on Sino-Vietnamese Trade under the Background of "The Belt and Road Initiative"

Feiyue LI, Bond University

International Water Law's Normativity in China: An Interactional Account

李飞跃, 邦德大学

国际水法在中国规范性的互动论述

10:30 am - 10:45 am

Tea Break (USC)

10:45 pm - 12:00 pm

Minran LIU, University of Sydney

Hard security or identity clash: Northeast Asia's stunted institutionalization

刘旻然,悉尼大学

严峻的安全或身份冲突: 东北亚受阻的制度化进程

Hanjie WANG, University of Washington, Seattle

Trade and Environment: Causes of China's Inclusion of Environmental Provisions in Trade Agreements

王涵洁,华盛顿大学(西雅图)

贸易与环境:中国将环境条款带入贸易协定的表现与原因

12:00 pm - 1:30 pm

Lunch (Luk Ming Room)

1:30 pm – 3:15 pm PANEL-7

RURAL CHINA

Chair: Yongshun CAI 蔡永顺

傅婷婷, 浙江大学

集体经营性建设用地入市对村庄治理结构的影响机制研究

Tingting FU, Zhejiang University

Study on the Influence Mechanism of Collective-owned Operational Construction Land Entering the Market on Village Governance Structure

Ruixing CAO, University of Virginia

Political Institutions and Land Requisition in China

曹睿星, 弗吉尼亚大学

中国的政治制度与土地征收

Tan ZHAO, University of Washington, Seattle

Rent-Seeking by Design: The Rent-Seeking and Cadre-Management in Rural China

赵檀,华盛顿大学(西雅图)

寻租设计: 中国农村的寻租与干部管理

3:15 pm - 3:30 pm

Tea Break (USC)

3:30 pm - 5:30 pm PANEL-8

PUBLIC GOODS & WELFARE

Chair: Juan CHEN 陈涓

Jieun KIM, University of California, Berkeley

Sandwiched between Above and Below: City Leaders' Motivations Toward Transparency

Reform in China

金志垠,加州大学伯克利分校

夹在上和下之间:中国市政府领导者对推进透明度改革的动机研究

PROGRAMME

Hao REN, Tsinghua University

After the president left my town: Chinese state leaders' domestic visits impact on local government performance

任皓,清华大学

主席离开我的小镇后:中国国家领导人国内视察对于地方政府效率的影响

Kristin DALEN, University of Bergen, Norway

"Moral matters (most) at the top – money matters (most) at the bottom" - Aspects of political trust - what matters when people decide to trust the government? welfare provision

克丽丝汀•德林,挪威卑尔根大学

"道德问题(大多数)在最高层 - 金钱问题(大多数)在底层" ——当人们决定信任政府时重要的是什么? 从福利的角度探讨政治信任

Xiaoqing KONG, The University of Queensland

Government's Role in Shenzhen Housing Development (1979-2018)

孔晓青, 昆士兰大学

深圳住宅发展中政府的角色(1979-2018)

7:00 pm – 9:30 pm Documentary Screening

Venue: Lee Siu Kee Building LT1 (LSK LT1 李兆基楼 1 号演讲厅)

《纺织城》放映会

Yang WANG 王杨

主持: Yuhong LI 李宇宏

Session Adjourns

Saturday, January 12, 2019

9:00 am - 10:45 am PANEL-9

MEDIA

Chair: Séverine ARSÈNE

徐亦舒, 复旦大学

作为政治传播调适的中国互联网治理——基于中国互联网政策(1994-2018)的考察

Yishu XU, Fudan University

China's internet governance as a political communication adaptation: an investigation based on China's internet policy (1994-2018)

Zipeng LI, The University of Edinburgh

Voicing the public demand? Exploring the political implications of Chinese online news comments on Sina and Sohu during the Tianjin Explosion Case from perspectives of expression, distribution and interaction

李紫鹏,爱丁堡大学

为民意发声?从表达、分布和互动维度探索天津爆炸事件中新浪和搜狐网络新闻评论的政治影响

Shuning LU, University of Texas at Austin

New media and environmental participation: an empirical study in China

(Venue: Cho Yiu Hall 祖尧堂)

PROGRAMME

吕舒宁, 德克萨斯大学奥斯汀分校

新媒体如何影响公民环境参与?一项基于中国的经验研究

杜楠楠, 中山大学

中国互联网内容监管机构的制度化研究——基于省级以上网监机构的分析

Nannan DU, Sun Yat-Sen University

Study on the institutionalization of the Internet Content Regulation in China——Based on the Analysis above the Provincial CAC

10:45 am - 11:00 am

Tea Break (Cho Yiu Hall)

11:00 am - 12:30 pm PANEL-10

FIRMS

Chair: Ji Yeon HONG 洪知延

赵毛晨, 华中师范大学

税权与税利之争:建国初期中共对上海工商税收方法的探索与实践

Maochen ZHAO, Central China Normal University

The conflict between tax power and tax profit: the exploration and practice of CPC's levying methods on Shanghai's industrial and commercial taxation in the early founding of China

刘万群,中山大学

"创造赢家":产业政策、市场结构与产业发展——以新能源汽车产业为例

Wangun LIU, Sun Yat-Sen University

Industrial policy, market structure and technical capabilities: the Case of the New Energy Automobile Industry

Feng YANG, University of California, Los Angeles (UCLA)

Political Incorporation, Exchanges, and Government Subsidies: Evidence from Chinese Firms 杨锋,洛杉矶加州大学

政治参与,交易和政府补贴:来自中国企业的证据

12:30 pm - 2:00 pm

Lunch (Luk Ming Room)

2:00 pm - 4:00 pm PANEL-11

SOCIETY

Chair: Minhua LING 凌旻华

Liang HE, Autonomous University of Barcelona

The Textual Construction of Masculinity and Body of Chinese MSM on Dating App Blued

何亮, 巴塞罗那自治大学

交友软件 Blued 上中国男同如何使用文本构建男性气概研究

Hong QUAN, East China Normal University

Changing Views on Women: A Feminist Analysis of Representation of Women in the Chinese Political Propaganda Posters

全红, 华东师范大学

国家话语中的女性形象变迁——基于 1940-1980 年代政治宣传画中女性形象的女性主义分析

聂日明, 复旦大学

PROGRAMME

人口迁移进程中的基础教育资源配置的结构特征和成因

Riming NIE, Fudan University

Structural Features and Causes of Basic Education Resource Allocation in the Process of Population Migration

潘权骁,香港中文大学

回应制度环境:中国社会组织生存策略与发展方向分化机制的研究——以广东省社会服务类社会组织为例

Quanxiao PAN, The Chinese University of Hong Kong

Responses to the Institutional Environment: the differentiation Mechanism of the Survival Strategy and Development Direction of Chinese Social organizations—Case Study of Social service social organization in Guangdong Province

4:00 pm - 4:15 pm

CLOSING REMARKS

Pierre F. LANDRY

LIST OF PARTCIPANTS

Keynote Speakers

Christine WONG 黄佩华

Christine Wong is Professor of Chinese Studies and Director of the Centre for Contemporary Chinese Studies at The University of Melbourne. She has previously taught at the University of Oxford, the University of Washington, the University of California, Santa Cruz and Berkeley campuses; and Mount Holyoke College. Professor Wong has also held senior staff positions in the World Bank and the Asian Development Bank, and worked with many other international agencies including the IMF, OECD, and UNDP. She is a member of the OECD Advisory Panel on Budgeting and Public Expenditures.

Yun-han CHU 朱云汉

Professor Yun-han Chu is a Distinguished Research Fellow of the Institute of Political Science at Academia Sinica and a Professor of Political Science at National Taiwan University. He serves concurrently President of the Chiang Ching-Kuo Foundation for International Scholarly Exchange. Professor Chu received his Ph. D. in political science from the University of Minnesota. He is a world-renowned scholar of democratization and East Asian political economy and a pioneer in developing theories and methods for studying the consolidation of young democracies through survey research. He was elected Academician by Academia Sinica in 2012, the highest academic honor in the Republic of China. He was awarded the Outstanding Achievement Award by the University of Minnesota in 2014, the highest honor the university bestows upon its alumni. He also was elected Fellow of The World Academy of Science in 2016.

Shukai ZHAO 赵树凯

1959年生,山东莱西人。政治学博士,研究员,国务院颁发政府特殊津贴专家。

1982 年 8 月进入中共中央书记处农村政策研究室,任办公室秘书、助理研究员。1990 年 8 月进入国务院发展研究中心,任农村部组织研究室主任、中共中央文献编辑委员会《万里文选》编辑组编辑、河北省涿鹿县委副书记、中国发展研究基金会副秘书长、国务院发展研究中心信息中心主任。2006 年 11 月担任第十六届中共中央政治局第 36 次集体学习主讲专家。曾任世界银行和英国国际发展部、联合国开发计划署中国农村发展项目顾问。

澳大利亚国立大学中国研究中心访问学者(1996-1997);美国杜克大学亚太研究所访问学者(2000-2001);哈佛大学费正清东亚研究中心合作研究员(2001-2002);哈佛大学肯尼迪政府学院"公共管理高级培训班"(2003);德国图宾根大学客座教授(2012);哈佛大学燕京研究所合作研究员(2010-2011,2016-2017);山东大学兼职教授。

PROGRAMME

Ying LIN 林颖

Dr. Ying LIN is currently the Executive Chief Editor and Assistant Director at the Chinese University Press. Since 2011 she also serves as the Executive Editor of the SSCI journal at the Press, The China Review. Dr. Lin graduated from Beijing University with an M.A. in International Politics. She received her Ph.D. in Political Science from University of Washington, specializing in comparative and international Political Economy, with a particular focus on China. Her major research investigates the interactions among foreign investment, industrial policies, and technological development in China. Before joining the Chinese University Press, she worked as assistant professor at the Division of Humanities and Social Science, Hong Kong University of Science and Technology (2007-2010), where she taught courses in international political economy and qualitative research methodology.

Yang WANG 王杨

王杨,导演,制片人,编剧。代表作《纺织城》、《中国门》、《地上一空间》等。作品曾入围多个国际电影节,获得奖项肯定。新作《纺织城》成功获得美国圣丹斯 SUNDANCE 纪录片基金和阿姆斯特丹纪录片 IDFA 基金、韩国釜山电影节 AND 基金支持。《纺织城》荣获莫斯科国际纪录片电影节最佳导演奖。韩国釜山电影节亦获得"亚洲精英奖"。他也是国内资深电影评论者,为报刊杂志撰写专栏文章。中国重要的电影出版品牌《青年电影手册》联合创始人。

Chairs/Discussants

Name	Affiliation	Email Address
Jan KIELY	The Chinese University of Hong Kong	jkiely@cuhk.edu.hk
Xiao MA (马啸)	Peking University	x.m@pku.edu.cn
Vivian Jing ZHAN (詹晶)	The Chinese University of Hong Kong	zhan@cuhk.edu.hk
Jiangnan ZHU (朱江南)	The University of Hong Kong	zhujn@hku.hk
Carlos Wing-Hung LO (卢永鸿)	The Chinese University of Hong Kong	carlos.lo@cuhk.edu.hk
Lianjiang LI (李连江)	The Chinese University of Hong Kong	lianli@cuhk.edu.hk
Daniel LYNCH	City University of Hong Kong	dan.lynch@cityu.edu.hk
Enze HAN (韩恩泽)	The University of Hong Kong	enzehan@hku.hk
Yongshun CAI (蔡永顺)	The Hong Kong University of Science and Technology	socai@ust.hk
Juan CHEN (陈涓)	The Hong Kong Polytechnic University	ssjuanc@polyu.edu.hk
Séverine ARSÈNE	The French Centre for Research on Contemporary China (CEFC)	sevarsene@yahoo.fr
Ji Yeon HONG (洪知延)	The Hong Kong University of Science and Technology	jyhong@ust.hk
Minhua LING (凌旻华)	The Chinese University of Hong Kong	mhling@cuhk.edu.hk

Presenters

Name	Affiliation	Email Address
Sanjiao TANG 唐三骄	The University of Auckland	stan953@aucklanduni.ac.nz
Xin WANG 王新	中国科学院大学	wangxin@ihns.ac.cn
Yifan SHI 师义帆	Simon Fraser University	ysa147@sfu.ca
Yiyang WU 巫依阳	The Chinese University of Hong Kong	willyoung@link.cuhk.edu.hk
Shaofan AN 安劭凡	University of Macau	anshaofan@163.com
Qi WANG王琦	University of Macau	yb57324@umac.mo
Dongshu LIU 刘冬舒	Syracuse University	dliu105@syr.edu
Zhu ZHANG 张珠	Tulane University	zzhang11@tulane.edu
Chris CAROTHERS 柯睿楷	Harvard University	carothers@fas.harvard.edu
Erik H. WANG 王海骁	Princeton University	haixiaow@princeton.edu
Zhiyuan ZHANG 张志原	The Chinese University of Hong Kong	1155116346@link.cuhk.edu.hk
Feng YANG 杨锋	University of California, Los Angeles	yangfengnk@gmail.com
	(UCLA)	
Maochen ZHAO 赵毛晨	华中师范大学	zhaomaochen2729@163.com
Wanqun LIU 刘万群	中山大学	wanqun0923@163.com
Xiaomei SUN 孙小梅	中山大学	Sameen19@foxmail.com
Miao XIANG 向淼	浙江大学	xiangmiao08@zju.edu.cn
Yongshen LIU 刘永深	City University of Hong Kong	yongshliu2-c@my.cityu.edu.hk
Long ZHANG 张龙	The University of Hong Kong	rockzhang3601@gmail.com
Xixi ZHANG 张曦兮	University of Montreal	xixi.zhang@umontreal.ca
Hedda FLATØ 何美	University of Oslo, Norway	heddafl @ikos.uio.no
Minran LIU 刘旻然	University of Sydney	mliu3345@uni.sydney.edu.au
Hao CHEN 陈灏	University of Cambridge	hc470@cam.ac.uk
Feiyue LI 李飞跃	Bond University	feiyue.li@student.bond.edu.au
Hanjie WANG 王涵洁	University of Washington, Seattle	hjwang@uw.edu
Dinh Phuc CHU 褚廷福	National ChungHsing University	chudinhphucvn@gmail.com
Ruixing CAO 曹睿星	University of Virginia	rc5bg@virginia.edu
Tingting FU 傅婷婷	浙江大学	tingtingfu@zju.edu.cn
Tan ZHAO 赵檀	University of Washington, Seattle	zhaotanzi@gmail.com
Hao REN 任皓	清华大学	renh14@mails.tsinghua.edu.cn
Xiaoqing KONG 孔晓青	The University of Queensland	kongsophia@hotmail.com
Jieun KIM 金志垠	University of California, Berkeley	kimjieun@berkeley.edu
Kristin DALEN	University of Bergen, Norway	Kristin.Dalen@fafo.no
Shuning LU 吕舒宁	University of Texas at Austin	lvshuning@gmail.com
Nannan DU 杜楠楠	中山大学	dunn@mail2.sysu.edu.cn

Zipeng LI 李紫鹏	The University of Edinburgh	s1582872@sms.ed.ac.uk
Yishu XU 徐亦舒	复旦大学	ysxu16@fudan.edu.cn
Hong QUAN 全红	华东师范大学	quanhong-red@qq.com
Riming NIE 聂日明	复旦大学	nieriming@fudan.edu.cn
Quanxiao PAN 潘权骁	The Chinese University of Hong Kong	pqx1990@163.com
Liang HE 何亮	Autonomous University of Barcelona	liangheh@gmail.com